
Beste Statengriffier, 

Vorige week dinsdag hebben we onze eerste digitale werkbijeenkomst met Statenleden 
gehad. Deze bijeenkomst is georganiseerd op verzoek van de oud AB-leden van de 
provincie Groningen. Er waren ongeveer 20 statenleden en ondersteuners aanwezig.
De presentatie zoals gegeven door Martine Kriesels, Hans van Hilten en Gerben Huisman 
heb ik als bijlage toegevoegd. Het tweede deel vanaf de evaluatie hebben we geprobeerd 
om tot meer interactie te komen, dat lukte slechts deels. Bij een digitale bijeenkomst is 
dit toch lastiger.

De vragen gingen deels over de spanning tussen investeren in economie en ecologie. Ook 
werd er vanuit Groningen nog een vraag gesteld over onze organisatiekosten. 
Er is veel interesse hoe wij de toedeling van projecten naar ecologie/economie doen. We 
hebben afgesproken dat we de aanwezigen daar nog over informeren.

Er was een journalist van het Friesch Dagblad aanwezig. Zijn artikel is te vinden onder 
https://frieschdagblad.nl/2020/6/3/waddenfonds-overweegt-andere-koers

Van de bijeenkomst is ook een opname gemaakt, deze is echter te groot om mee te zenden. 
Mocht hier wel belangstelling voor zijn dan kan ik alsnog een link sturen naar de opname.


